

No. 7310. VIENNA CONVENTION ON  
DIPLOMATIC RELATIONS. DONE  
AT VIENNA, ON 18 APRIL 1961<sup>1</sup>

RATIFICATION

*Instrument deposited on:*

21 September 1964

ECUADOR

(Withdrawing the reservation made at  
the time of signature; to take effect on  
21 October 1964.)

Nº 7310. CONVENTION DE VIENNE  
SUR LES RELATIONS DIPLO-  
MATIQUES. FAITE À VIENNE, LE  
18 AVRIL 1961<sup>1</sup>

RATIFICATION

*Instrument déposé le:*

21 septembre 1964

ÉQUATEUR

(Avec retrait de la réserve faite au  
moment de la signature; pour prendre effet  
le 21 octobre 1964.)

No. 7312. OPTIONAL PROTOCOL  
CONCERNING THE COMPULSORY  
SETTLEMENT OF DISPUTES.  
DONE AT VIENNA, ON 18 APRIL  
1961<sup>2</sup>

RATIFICATION

*Instrument deposited on:*

21 September 1964

ECUADOR

(To take effect on 21 October 1964.)

Nº 7312. PROTOCOLE DE SIGNA-  
TURE FACULTATIVE CONCER-  
NANT LE RÈGLEMENT OBLIGA-  
TOIRE DES DIFFÉRENDS. FAIT À  
VIENNE, LE 18 AVRIL 1961<sup>2</sup>

RATIFICATION

*Instrument déposé le:*

21 septembre 1964

ÉQUATEUR

(Pour prendre effet le 21 octobre 1964.)

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, Vol. 500  
and Vol. 507.

<sup>2</sup> United Nations, *Treaty Series*, Vol. 500  
and Vol. 507.

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol.  
500 et vol. 507.

<sup>2</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 500  
et vol. 507,

**INTERNATIONAL LABOUR  
ORGANISATION**

*Ratifications and declarations by the States listed below regarding the following twenty-five Conventions<sup>1</sup> were registered with the Director-General of the International Labour Office on the dates indicated. In respect of each declaration, reference is given in parentheses to the pertinent paragraph or paragraphs of article 35 of the Constitution of the International Labour Organisation<sup>2</sup> under which the declaration was made.*

**ORGANISATION INTERNATIONALE  
DU TRAVAIL**

*Les ratifications et déclarations des États énumérés ci-après concernant les vingt-cinq Conventions suivantes<sup>1</sup> ont été enregistrées auprès du Directeur général du Bureau international du Travail aux dates indiquées. Pour chaque déclaration, mention est faite, entre parenthèses, du ou des paragraphes de l'article 35 de la Constitution de l'Organisation internationale du Travail<sup>2</sup> en vertu desquels cette déclaration est faite.*

<sup>1</sup> The Conventions adopted by the General Conference of the International Labour Organisation in the course of its first thirty-two sessions, i.e., up to and including Convention No. 98, were modified by the Final Articles Revision Convention, 1961 (see United Nations, *Treaty Series*, Vol. 423, p. 11).

<sup>2</sup> United Nations, *Treaty Series*, Vol. 15, p. 40; see also Vol. 191, p. 143, and Vol. 466, p. 323, for the Instruments for the amendment of the Constitution of the International Labour Organisation.

<sup>1</sup> Les Conventions adoptées par la Conférence générale de l'Organisation internationale du Travail au cours de ses trente-deux premières sessions, soit jusqu'à la Convention n° 98 inclusivement, ont été modifiées par la Convention portant révision des articles finals, 1961 (voir Nations Unies, *Recueil des Traité*s, vol. 423, p. 11).

<sup>2</sup> Nations Unies, *Recueil des Traité*s, vol. 15, p. 41; voir également vol. 191, p. 143, et vol. 466, p. 323, pour les Instruments pour l'amendement de la Constitution de l'Organisation internationale du Travail.